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POROČILO O DELU SODNIŠKE ORGANIZACIJE TZS 
 
 
20.10 2005 smo bili na skupščini SO TZS izvoljeni novi člani  IO SO TZS kot tudi novi 
predsednik SO TZS. Zadali smo si nalogo, da bomo opravljali dela in naloge IO SO TZS po 
svojih najboljših močeh in v korist vseh, ki so kakorkoli vpleteni v delovanje TZS (igralci, 
klubi, trenerji kot tudi razne organizacije in komisije, ki delujejo v TZS). 
 
V sodniški organizaciji se zavedamo, da lahko to zagotovimo samo z dvigom strokovnosti in 
kvalitete teniških sodnikov kar bo posledično pripeljalo do tega, da bodo sodniki bolj cenjeni 
in spoštovani ter sprejeti s strani ostalih članov TZS ne kot ''nujno zlo'' pač pa kot zaželjen in 
dobrodošel sestavni del vseh tekmovanj v okviru TZS. 
 
Že na začetku smo bili soočeni s tekmovalnim koledarjem za zimo 2005/2006 in smo ''na 
hitro'' morali zagotoviti sodnike za vsa tekmovanja  v tem obdobju. Z izbiro človeka, ki  skrbi 
za morebitne zamenjave sodnikov smo ''zadeli v polno''! Novi sekretar sodniške organizacije 
se je pokazal v najboljši luči in kljub neizkušenosti opravil svoje delo na visokem nivoju! 
Podobno je bilo s tekmovanji v poletni sezoni 2006! Vsa tekmovanja so bila sodniško vodena, 
vendar so se pri tem pojavile določene ''težave''! 
 
Kljub povečanju števila sodnikov (v letošnjem letu 13 novih glavnih sodnikov in 14 novih 
ligaških vrhovnih sodnikov) je bilo včasih zelo težko zagotoviti sodnike za vsa tekmovanja 
(predvsem takrat, ko potekajo istočasno klasična tekmovanja (turnirji), tudi profesionalna 
tekmovanja in pa ligaška tekmovanja!) Žal si danes sodniki ne morejo (oziroma si zelo težko) 
omogočiti proste delovne dneve (četrtek, petek in ponedeljek) kot smo si to lahko včasih! 
Delovna mesta v službah to več ne dopuščajo, dopusti so tudi omejeni pa tudi sodniške takse 
niso več primerno nadomestilo! Tako prihaja do tega, da nekateri sodniki (predvsem glavni 
sodniki) tik pred zdajci odpovedo sodelovanje na tekmovanjih in s tem povzročajo težave 
našemu sekretarju pri iskanju zamenjav! 
Zavedamo se, da je organizacija teniških tekmovanj (predvsem pozimi) draga, da marsikateri 
organizator težko pokrije vse stroške, ki jih ima pri organizaciji le-teh (predvsem takrat, ko 
odziv igralcev in igralk ni tak kot ga je pričakoval), da je težko sestaviti tekmovalni koledar 
tako, da bi bili vsi zadovoljni vendar kljub temu upamo, da bomo vsi v TZS le našli rešitev za 
te probleme v zadovoljstvo nas vseh! 
 
Da bo to lažje izvedljivo predlagamo spremembo statuta TZS in sicer, da ima SO TZS 
svojega predstavnika v UO TZS (kot je to bilo včasih). Za UO TZS bi bilo veliko lažje 
sprejemati odločitve, če bi lahko tudi sodniška organizacija predstavila svoje poglede in 
mišljenja na določeno problematiko. 
 
Število članov v SO TZS je iz leta v leto večje vendar je to povečanje vseeno zelo majhno! V 
sodniški organizaciji smo si zastavili nalogo, da bomo za poletno sezono 2007 že imeli 
najmanj 10 do 15 novih vrhovnih sodnikov (mogoče tudi podobno število novih glavnih 
sodnikov) pa bo delegiranje malo lažje! 
 



Člani IO smo se sestajali pogosteje kot pa je to bilo preje v navadi, poleg nas pa so na teh 
sestankih prisotni tudi drugi sodniki, ne samo člani IO kar se je pokazalo za zelo dobro! 
Upamo tudi, da bo v prihodnje SO TZS imela večji vpliv na sestavo sodniške službe na 
mednarodnih profesionalnih turnirjih (ATP Challenger in WTA turnir) kot je to bilo letos! 
Zapisniki sestankov IO ST TZS so dostopni vsem na internetni strani tako, da so vsi člani 
TZS na tekočem o dogajanju v sodniški organizaciji. 
 
Pri omembi internetne strani pa ne moremo mimo Pogačar Matjaža, ki skrbi za to stran pa tudi 
za druge stvari in se mu zahvaljujemo, da je prevedel pravila tenisa, da pomaga TRK pri 
izvedbi tekmovalnega programa (predvsem pri izdelavi vseh pravilnikov in programa, ki ga 
imamo sodniki pri izvedbi tekmovanj), da je prevedel tudi obrazec za ocenjevanje glavnih 
sodnikov in ga vključil v program, mi pa moramo čimprej naučiti vrhovne sodnike ta obrazec 
tudi uporabljati! 
 
Veseli nas, da bo TZS podelila priznanje in zahvalo za dolgoletno sodelovanje na teniških 
tekmovanjih našemu kolegu vrhovnemu sodniku Ediju Smehu. 
 
Moramo tudi omeniti, da je letos naš kolega Blaž Anže Pipan opravil  ITF mednarodni 
sodniški izpit druge stopnje in si pridobil belo značko kot glavni sodnik. 
 
Na koncu pa še to. Želimo čimbolj tesno in produktivno sodelovati z vsemi člani in 
organizacijami TZS in upamo, da bodo tisti, ki smatrajo, da ne delamo dobro spremenili svoje 
mišljenje in nam pomagali (tako kot mi njim) pri izpeljavi zadanih nam nalog in pri 
dosegovanju zadanih nam ciljev v interesu nas vseh! 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


